
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Mandag d. 12. 08. 2019 kl. 18.30 til 21.00 

 
 

Afbud:  ________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt 

underskrift. 

 

2. Konstituering  

 

3. Møder fremadrettet 

 

4. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, LC 
 

 

5. Arbejdsdag 

 
 

6. Fødsler kontra indmeldte børn AJ 
 

7. Principper 
Princip for fremmøde og sygemelding. Vedtages 

Bilag vedlagt 

 

8. Principper 
Princip for trivsel. Første behandling. Bilag vedlagt 

 

9. Efterladenskaber efter byfester GH 

 

10. Madordning 0-6 år AJ 
Bilag vedhæftet 

 

11. Forældresamarbejde SKS 
Deltagelse i forældremøder 

 

12. Morgensang 
 

 

13. Referater fra 2013 -  
Gemmes? 

 

14. Årshjul 
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt 

 

 
 

 

 

Evt.:  

 

 

Ad 1. Godkendt og underskrevet 

 

 

Ad 2. Formand: Torben Iwers 

          Næstformand: Lone Wede Holm 

          Trivselskontaktperson: Tina Fabricius 

          Legepladsudvalg: Lene Skov og Marie                

Mamsen Jensen. 

          Facebookudvalg: Tina Fabricius og  

Melanie Petersen Hokkerup 

 

Ad 3. 16.09 – 28.10 – 25.11 – 12.12 – 20.01 – 

17.02 – 16.03 – 22.04 – 11.05 – 10.06 

 

Ad 4. SKS: Der skal ansættes en ny skolechef i 

Aabenraa kommune med tiltrædelse 1. november.  

Vi har selv to stillingsopslag på pædagoger. 

Det har været en god opstart for vores nye lærere. 

Gulerodsordningen er stillet i bero. 

Den kortere skoledag har givet lidt udfordret ift. 

at Syd trafik der ikke kan køre efter vores nye 

tider. Vi tilbyder elever der ikke er tilmeldt SFO, 

at komme i SFO. 

Vi har haft møde med idrætsforeningen og vi går 

sammen i samarbejdet omkring arbejdsdagen d. 

30. august. Vi har også planer om at gå sammen 

med alle foreninger i Hellvad, om ”Hvad kan vi 

sammen gøre til gavn for Hellevad” 

SFO2 har nu 21 børn og derfor har vi ansat 

Camilla Petersen til at hjælpe Henriette. 

 

AJ: Vi får nyt barn i Smørhullet til 

Mumlegruppen d. 1. september. 

Vi har sendt invitation til at benytte Multirummet 

ud til mødre grupperne i Hellevad, og afventer 

respons. 

Der er også sendt ny folder ud til de familier, der 

har små børn født i 17 og 18 i vores skoledistrikt, 

og som endnu ikke er skrevet op i Smørhullet. 

Det har givet tre tilbagemeldinger. 

 

LC: Vi har et nyt velkomsthæfte til nye børn i 

Smørhullet, under udarbejdelse – det bliver rigtig 

godt. 

 



Ad 5. Invitationen er sendt ud til 

forældrene igen og Carsten sender ud på 

Hellevad Nyt også 

 

Ad. 6. Oversigt er gennemgået og det se 

tilforladeligt ud. Vi tager den op igen 

senere. 

 

 

Ad.7. Godkendt 

 

Ad. 8. Gennemgået. Vi retter til og tager 

den op næste gang. 

 

Ad. 9. Nogle børn har fundet 

efterladenskaber i hække og krat efter 

byfest. Bestyrelsen bringer opfordringen 

til at rydde op efter sig, med videre. 

 

Ad.10. Vi takker nej til at indgå i en 

madordning. 

 

Ad. 11. Bestyrelsen har valgt sig på de 

forskellige forældremøder, således, at 

bestyrelsen er repræsenteret ved alle 

møderne. 

 

Ad. 12. Vi har diskuteret værdien i alle 

aspekterne ved morgensangen, og det 

giver anledning til at vi går i tænkeboksen 

ift. om der skal justeringer til. 

 

Ad. 13. Vi gemmer udelukkende referater 

online fremadrettet, og referater bliver 

lagt på den nye hjemmeside. Indtil den 

nye hjemmeside bliver offentliggjort, 

lægges referater på Intra, som vi plejer.  

 

Ad. 14. Intet at tilføje 

 

 
 

 

 

 

 

Evt.:  

 

 

 

Næste møde: ______________________ 

Punkter til næste møde: 


